
Zápis z 4. jednání komise životního prostředí ze dne 11. 10. 2021 

Přítomni: Ing. Martin Štifter, Lukáš Kousal, Bc. Lukáš Vápeník, Josef Votava, Pavel Frydrych, Tomáš 

Pařízek, Matěj Ivan 

Omluveni: Ing. Ivana Bartizalová, Daniel Dědič 

Host: Mgr. Marcela Šášinková, Ing. Alice Frydrychová 

Neomluven:  

Tajemník KŽP: v zastoupení Ing. Martin Vávra 

 

Zahájení jednání: 18:00 

Konec jednání: 19:15 

 

Usnášení schopná ANO 

 

 

 

1. Revitalizace vilového parku 

• Komise životního prostředí provedla místní šetření na pozemku parcelní číslo 

2195/3 v k. ú. Roztoky u Prahy. Místní šetření proběhlo v souvislosti s návrhem 

revitalizace vilového parku na veřejně přístupný lesopark. Na předmětném 

pozemku proběhlo i samotné jednání komise.  

• Pan Ing. Štifter představil historii pozemku a informoval přítomné členy komise o 

širších souvislostech. Na úvodní slova pana Ing. Štiftera navázal pan Votava, který 

komisi seznámil s proběhlými pracemi na pozemku a upozornil na nutnost 

provádět budoucí zásahy systematicky a s ohledem na charakter předmětného 

území.  Dále poukázal na složitost docílení provozní bezpečnosti na pozemku a na 

časovou a finanční náročnost následné péče.  

• Autorka bakalářské práce zaměřené na revitalizaci vilového parku paní Ing. Alice 

Frydrychová poté poukázala na fakt, že její diskutovaná práce je v současné době 

pouze návrh, který se musí aktualizovat a dopracovat do podoby studie, k čemuž 

je nejprve třeba vytvoření zadávací dokumentace ze strany města.  

• Komise životního prostředí se shodla na následujících bodech: 

- Cílem revitalizace je postupná obnova pozemku a docílit tak veřejně 

přístupného lesoparku s návazností na městské vily a zachování 

historických prvků. 

- Odbor životního prostředí vypracuje zadávací podmínky pro vypracování 

studie. Zadání bude zahrnovat předmětné území jako celek. Průběh prací 

bude rozdělen na etapy a bude probíhat od městských vil směrem 

nahoru. OŽP dále zajistí podání požadavku do rozpočtu na realizaci 

studie. 

- V prvním kroku je třeba provést geodetické zaměření pozemku, které by 

mělo proběhnout ideálně ke konci roku, až porost plně přejde do období 

vegetačního klidu. Zaměření pozemku zajistí odbor životního prostředí. 

- Vzhledem k dispozici terénu, kamenitému podloží a vizi šetrné obnovy, 

komise doporučuje probrat nálety a s perspektivními jedinci pracovat.  

 

 



2. Intenzifikace sběru odpadů Roztoky 

• Pan Ing. Štifter informoval KŽP o vypracování pravidel pro výdej nádob na tříděný 

odpad plast/papír. Nádoby jsou v současné době uskladněny v areálu technických 

služeb města Roztoky. Dále pan Ing. Štifter informoval, že nový vůz na svoz 

tříděného odpadu bude dodán až na přelomu března a dubna 2022 a že do té 

doby bude svoz pravděpodobně zajišťován společností FCC Regios a.s.. 

  

 

Zapsal: Ing. Martin Vávra                                             Ověřil: Ing. Martin Štifter 


